
 

  
 Oslo kommune 
 Bydel Vestre Aker 

  
  

 

  

 

  

 

1 
 

Møteprotokoll 

9/13  

Møte: Bydelsutvalg 

Møtested: Sørkedalsveien 150 A. Møterom over kantinen, 4 etg. 

Møtetid: 12.12.2013 kl. 17:00 

Sekretariat: 23 47 60 64 

 

 

Møteleder: Elin Horn Galtung (H) 

  

Tilstede:  Lars Asbjørn Hanssen (H) 

Anita Asdahl Hoff (H) 

Arild Gjervan (H) 

Lars Madsen (H) 

Ingrid Nyhus (H) 

Lene Mathisen (H) 

Jane Steenbuch (H) 

Trond Lind Petersen (H) 

Arne Kolstad (H) 

Carl Lindblad (A) 

Åse Ryvarden (A) 

Terje Bjøro (V) 

Arne Eugen Boysen (F),  

  

Forfall: Mona Helene Grønlie Herzog (V) 

  

Som vara møtte:  Mehmet Naci Akkøk (V)  

  

I tillegg møtte: Jan Olsen Nytveit, bydelsdirektør 

Stein Vesterkjær, enhetsleder økonomi 

Monica Enge Eriksen, enhetsleder bestiller 

Edith Aars, enhetsleder barnehager 

Anne Lexow, enhetsleder boliger, dagsentra og psykisk helse 

Marianne Ziesler, enhetsleder forebygging og rehabilitering 

Reidun Strøm, enhetsleder bydelsdirektørens stab 

Karin Elisabeth Jensen, enhetsleder HR 

Marit Elisabeth Gunnes, enhetsleder sosial/NAV 

Vibeke Bonne Øyri, enhetsleder barnevern 

Nina Cleve, enhetsleder ressursenhet for barn og unge 

Elin Kate Målsnes, enhetsleder helsestasjon og skolehelsetjenesten 

Jeannette Wold, enhetsleder forebygging barn og unge 

Morten Christensen, bydelsingeniør 

  

Møtesekretær: Berit Nilsen 
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Åpen halvtime 

Nicolay Bruusgaard tok ordet i forbindelse med eventuell gjenåpning av Mærradalsbekken 

gjennom Hovseterdalen. Han stilte bydelsutvalget seks spørsmål. 

 

Bernt Holli tok ordet til sak 199/13 Diakonhjemmet østre del - Kunngjøring om igangsetting 

av reguleringsarbeid. 

 

Svein Aartun Bye fra FUB ønsket bedre informasjon i forbindelse med  

konkurranseutsetting/salg av barnehager i bydelen. 

 

Tor Pedersen FAU-representant i Persbråten barnehage tok ordet til sak 195/13, Forslag til 

årsplan og budsjett 2014 Bydel Vestre Aker pkt. 10 forslag til ny organisering av Huseby 

bhg., Persbråten bhg. og Pyramiden bhg. Han overleverte et brev med underskrifter fra 

pårørende. 

 

Alf Skaug tok ordet til sak 195/13, Forslag til årsplan og budsjett 2014 Bydel Vestre Aker, 

tilbud til bydelens beboere over 70 år. 

 

Utdeling av kulturpris 2013 og Frivilligpris 2013 

 

Kulturprisen for 2013 ble delt ut til årets prisvinner – Organist Gunner Petersen-Øverleir. 

 

Frivilligprisen for 2013 ble delt ut til årets prisvinner – Frivilligbussen. 

 

Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble godkjent uten merknader. 

Godkjenning av sakskart 

Sakskartet ble godkjent med følgende tilleggssaker: 

 

216/13 Røahagan 49 A-F - Vedtak om dekning av sakskostnader 

217/13 Foreløpig orientering om tilsyn Vinderen bo- og servicesenter 19. november 2013 

218/13 Søknad om ny skjenkebevilling Tryvannstua 

219/13Bydelsdirektørens tilleggsinnstilling - budsjett 2014 

Saker til behandling 

192/13 13/00074-17 Protokoll fra møte i bydelsutvalget 14. november 2013 4 

193/13 13/00091-17 Bydelsdirektørens driftsorientering 5 

194/13 13/00505-23 Rapportering på aktivitet og måltall pr.31.10.2013 6 

195/13 13/00423-23 Forslag til årsplan og budsjett 2014 Bydel Vestre Aker 7 

196/13 12/01271-12 Bjørnveien 109 - Oppstart av planarbeid 11 

197/13 13/00399-4 
Vassfaret 1-16, Gaupefaret 2-23 - varsel om oppstart av 

planarbeid 
13 
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198/13 13/01462-2 
Vækerøveien 195 B, Austliveien 1, 2 og 4 - Røa torg - 

Planforslag til offentlig ettersyn - Detaljregulering 
14 

199/13 13/01478-2 
Diakonhjemmet østre del - Kunngjøring om igangsetting av 

reguleringsarbeid 
18 

200/13 12/00447-11 
Status på gang- og sykkelvei/utvidet veiskulder for 

Sørkedalsveien fra Peder Ankers plass til Skansebakken 
20 

201/13 13/00317-36 Navneendring - del av Austliveien til Tore Hals Mejdells vei 22 

202/13 13/00830-5 Tilsyn ved Blåklokka dagsenter 14. november 2013 23 

203/13 13/01472-4 Tilsyn ved Aktivitetssenteret 5. juni 2013 24 

204/13 13/01472-2 Tilsyn ved Aktivitetssenteret 7. november 2013 25 

205/13 13/00946-7 Status barnehageplasser 26 

206/13 13/01464-1 
Oppsummering fra Oslobarnehagens brukerundersøkelse i 

Bydel Vestre Aker 2013 
28 

207/13 13/00423-20 Kjøp av ytterligere 5 elektriske biler til bydelen 30 

208/13 13/00058-18 
Oppnevning av medlemmer og varamedlemmer til driftsstyre 

ved bydelens skoler 
31 

209/13 13/01121-3 Folkehelsemeldingen - kortversjon 35 

210/13 13/01430-2 Ny veileder om lovlighetskontroll etter kommuneloven § 59 37 

211/13 13/01460-3 Forslag til møteplan for Bydelsutvalget 2014 38 

212/13 13/00092-17 Status utkvittering av bydelsutvalgets saker 39 

213/13 13/00093-17 Komitereferater til bydelsutvalgets møte 12. desember 2013 40 

214/13 13/00094-17 Informasjonssaker til bydelsutvalgets møte 12. desember 2013 41 

215/13 13/00841-10 Gulleråsen stasjon 43 

216/13 13/00770-15 Røahagan 49 A-F - Vedtak om dekning av sakskostnader 45 

217/13 13/00305-21 
Foreløpig orientering om tilsyn Vinderen bo- og servicesenter 

19. november 2013 
46 

218/13 12/01623-6 Søknad om ny skjenkebevilling Tryvannstua 47 

219/13 13/00423-36 Bydelsdirektørens tilleggsinnstilling - budsjett 2014 48 
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Saker til behandling 

 

192/13 Protokoll fra møte i bydelsutvalget 14. november 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 192/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra møte 14. november 2013. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra møte 14. november 2013. 
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193/13 Bydelsdirektørens driftsorientering 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 193/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens driftsinformasjon til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens driftsinformasjon til orientering. 
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194/13 Rapportering på aktivitet og måltall pr.31.10.2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 194/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon pr. 31.10.2013 til 

orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon pr. 31.10.2013 til 

orientering. 
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195/13 Forslag til årsplan og budsjett 2014 Bydel Vestre Aker 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 64/13 

2 Helse- og sosialkomiteen 05.12.2013 49/13 

3 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 05.12.2013 45/13 

4 Bydelsutvalg 12.12.2013 195/13 

 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen har behandlet saken i møte 05.12.2013 sak 45/13 

 

 

Møtebehandling 

Høyre fremmet følgende tillegg til bydelsdirektørens forslag: 

 

Bydelsutvalget støtter Bydelsdirektørens forslag til vedtak med følgende kommentar: 

 

Barnehager 

Bydelsdirektøren foreslår å avvikle Pyramiden og Persbråten barnehage og organisere tilbudet 

i Sørkedalsveien 150 under Huseby barnehages ledelse og drift. 

 

Pyramiden er en 6 avdelings barnehage med 75 barn, Persbråten er en 6 avdelings barnehage 

med 81 barn og Huseby er en 6 avdelings barnehage med 80 barn. Det vil si at 18 avdelinger 

og 236 barn skal komme under samme ledelse og drift (tallene kan variere litt). 

 

Vi har erfaring fra To-Husprosjektet og sammenslåing av 6 barnehager på Hovseter området. 

Her er 26 avdelinger og 328 barn under samme ledelse og drift (tallene kan variere litt). 

Brukerundersøkelsen for barnehagene i Vestre Aker bydel 2013 er meget bra med hensyn til 

Tilfredshet i Alt. Gjennomsnittet er 5.2 som er aldeles strålende, men det merkes at 4 av de 

sammenslåtte barnehagene har redusert Tilfredshet i Alt. Bydelsutvalget registrerer at bydelen 

mener at ”flere av forholdene som er kommentert ikke medfører riktighet og ikke har direkte 

sammenheng med redusert styrerstilling,” og at bydelen har innkalt til møte med 

foreldrerepresentantene fra alle 6 barnehagene. Det må allikevel tas alvorlig at et mindretall 

av foreldregruppen mener at bydelen må øke styrerressursen til 100 % styrer per barnehage 

for å sikre en god kvalitet på tilbudet til barna.” 

 

Vestre Aker bydelsutvalg har flere ganger rettet oppmerksomheten mot internasjonale 

undersøkelser som viser at 8-10 avdelinger er det maksimale ideelle tall for tilfredshet og 

trivsel. Det er viktig at barna ikke merker noe særlig forskjell med disse nye strukturer og det 

betyr at den nye ledelsen må være godt synlig. Det er antagelig enklere når barnehagen er i 

det samme huset.  

 

Det Gule Huset 

Det Gule Huset avvikles p.g.a. dårlige besøkstall. Ressursene overføres til Hovseter 

Fritidsklubb. Det betyr at det er ingen ungdomsklubb på østsiden av bydelen og det er på Ris 

og Midtstuen skole at bydelen opplever bekymringsfullt økning i rusmisbruk.  

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag med Høyres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
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Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 5.12.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsdirektøren viser til forslag til budsjett for 2014 og anbefaler bydelsutvalget å fatte følgende 

vedtak: 

1. 

 

 

 

 

 

 

 

Bydelsutvalget slutter seg til de aktivitetsendringer, strategier, tiltak, måltall, budsjett, 

årsverk og budsjettforutsetninger som er angitt under de respektive enheter i Kap. 5: 

a) Pkt. 5.1  Stabsenhetene HR, økonomi og bydelsdirektørens stab) 

b) Pkt. 5.2.1  Enhet for sosial/NAV 

c)  Pkt. 5.2.2  Økonomisk sosialhjelp 

d) Pkt. 5.2.3  Enhet for barnehager 

e) Pkt. 5.2.4  Ressursenhet for barn og unge 

f) Pkt. 5.2.5  Enhet for helsestasjon og skolehelsetjeneste 

g) Pkt. 5.2.6  Enhet for forebygging barn og unge 

h) Pkt. 5.2.7  Enhet for barnevern 

i) Pkt. 5.2.8  Enhet for bestiller 

j) Pkt. 5.2.9  Enhet for hjemmetjenester 

k) Pkt. 5.2.10   Enhet for forebygging og rehabilitering 

l) Pkt. 5.2.11  Enhet for boliger, dagsentra og psykisk helse  

2. Bydelsutvalget avvikler 0,6 årsverk som kommunal fastlege 

3. Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag om budsjettfordeling innenfor 

funksjonsområder og KOSTRA funksjoner slik de fremkommer i Kap. 8. 

4. Bydelsdirektøren får fullmakt til å omdisponere budsjettmidler innenfor rammen for 

videredelegering som angitt i økonomireglementet pkt. 4.3 a, b og c.  

5. Bydelsutvalget slutter seg til tilleggsinnstillingen fra bydelsdirektøren som er lagt frem som 

følge av endringer i bystyrets budsjettbehandling.  

6. Driftstilskuddet til Vinderen seniorsenter fastsettes til 1,170 mill. kroner justert med 

prisvekst, men ekskl. husleie som dekkes direkte av bydelen. Husleien for 2014 er  

kr. 620 000. 

7. Driftstilskudd til Vestre Aker frivillighetssentral fastsettes til kr 290.000. 

8. Til frivillige tiltak avsettes kr. 120 000 generelt som er tilsvarende budsjett 2013 

9. Det iverksettes produktivitetstiltak i alle enheter i forbindelse med nedtak av 30 årsverk fra 

01.09.2014. For å redusere risikoen for et svekket tjenestetilbud skal det gjennomføres prosesser 

i alle enheter for å sikre en effektiv og målrettet drift. Prosessene har som hovedmål å øke 

produktiviteten med minst 15 % for å frigjøre ressurser. Prosessene skal avsluttes innen 

01.06.2013 

10. For barnehagene i Sørkedalsveien 150/FO bygget er det inngått en leieavtale på 15 år. Det er kun 

Huseby barnehage i FO bygget som i dag har status som permanent barnehage. Pyramiden og 

Persbråten er midlertidige. Bydelsdirektøren foreslår å avvikle Pyramiden og Persbråten 

barnehage og organisere tilbudet i Sørkedalsveien 150 under Huseby barnehages ledelse og drift 

 

Pyramiden er en 6 avdelings barnehage med 75 barn, Persbråten er en 6 avdelings barnehage 

med 81 barn og Huseby er en 6 avdelings barnehage med 80 barn. Det vil si at 18 avdelinger 

og 236 barn skal komme under samme ledelse og drift (tallene kan variere litt). 

 

Vi har erfaring fra To-Husprosjektet og sammenslåing av 6 barnehager på Hovseter området. 

Her er 26 avdelinger og 328 barn under samme ledelse og drift (tallene kan variere litt). 

Brukerundersøkelsen for barnehagene i Vestre Aker bydel 2013 er meget bra med hensyn til 

Tilfredshet i Alt. Gjennomsnittet er 5.2 som er aldeles strålende, men det merkes at 4 av de 
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sammenslåtte barnehagene har redusert Tilfredshet i Alt. Bydelsutvalget registrerer at bydelen 

mener at ”flere av forholdene som er kommentert ikke medfører riktighet og ikke har direkte 

sammenheng med redusert styrerstilling,” og at bydelen har innkalt til møte med 

foreldrerepresentantene fra alle 6 barnehagene. Det må allikevel tas alvorlig at et mindretall 

av foreldregruppen mener at bydelen må øke styrerressursen til 100 % styrer per barnehage 

for å sikre en god kvalitet på tilbudet til barna.” 

 

Vestre Aker bydelsutvalg har flere ganger rettet oppmerksomheten mot internasjonale 

undersøkelser som viser at 8-10 avdelinger er det maksimale ideelle tall for tilfredshet og 

trivsel. Det er viktig at barna ikke merker noe særlig forskjell med disse nye strukturer og det 

betyr at den nye ledelsen må være godt synlig. Det er antagelig enklere når barnehagen er i 

det samme huset.  

 

Det Gule Huset 

Det Gule Huset avvikles p.g.a. dårlige besøkstall. Ressursene overføres til Hovseter 

Fritidsklubb. Det betyr at det er ingen ungdomsklubb på østsiden av bydelen og det er på Ris 

og Midtstuen skole at bydelen opplever bekymringsfullt økning i rusmisbruk.  

 

 

Møtebehandling 

Bydelsdirektøren fremmet en tilleggsinnstilling etter Bystyrets vedtak for Budsjett 2014, og 

anbefalte Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak i tråd med det opprinnelige forslaget og  

Tilleggsinnstillingens forslag til følgende endringer: 

 

1. Øke antall sykehjemsplasser med 8, fra 346 til 354    kr 4 000 

2. Redusere saldering av hjemmesykepleie med 800 timer  kr    600 

3. Redusere saldering av lønnsskrap alle enheter   kr 2 800 

4. Redusere saldering barnevern      kr 1 094 

 

Høyre fremmet følgende tilleggsforslag: 

 

Det Gule Huset” skal opprettholde dagens åpningstider og aktiviteter. Bydelsdirektøren finner 

saldering for kostnadene da de ikke er spesifisert i Budsjettforslaget. 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag med Høyres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 
 

1. 

 

 

 

 

 

Bydelsutvalget slutter seg til de aktivitetsendringer, strategier, tiltak, måltall, budsjett, 

årsverk og budsjettforutsetninger som er angitt under de respektive enheter i Kap. 5: 

a) Pkt. 5.1  Stabsenhetene HR, økonomi og bydelsdirektørens stab) 

b) Pkt. 5.2.1  Enhet for sosial/NAV 

c)  Pkt. 5.2.2  Økonomisk sosialhjelp 

d) Pkt. 5.2.3  Enhet for barnehager 

e) Pkt. 5.2.4  Ressursenhet for barn og unge 

f) Pkt. 5.2.5  Enhet for helsestasjon og skolehelsetjeneste 

g) Pkt. 5.2.6  Enhet for forebygging barn og unge 

h) Pkt. 5.2.7  Enhet for barnevern 



 

 10  

 

 

i) Pkt. 5.2.8  Enhet for bestiller 

j) Pkt. 5.2.9  Enhet for hjemmetjenester 

k) Pkt. 5.2.10   Enhet for forebygging og rehabilitering 

l) Pkt. 5.2.11  Enhet for boliger, dagsentra og psykisk helse  

2. Bydelsutvalget avvikler 0,6 årsverk som kommunal fastlege 

3. Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag om budsjettfordeling innenfor 

funksjonsområder og KOSTRA funksjoner slik de fremkommer i Kap. 8. 

4. Bydelsdirektøren får fullmakt til å omdisponere budsjettmidler innenfor rammen for 

videredelegering som angitt i økonomireglementet pkt. 4.3 a, b og c.  

5. Bydelsutvalget slutter seg til tilleggsinnstillingen fra bydelsdirektøren som er lagt frem som 

følge av endringer i bystyrets budsjettbehandling:  

 

a) Øke antall sykehjemsplasser med 8, fra 346 til 354    kr 4 000 

b) Redusere saldering av hjemmesykepleie med 800 timer  kr    600 

c) Redusere saldering av lønnsskrap alle enheter               kr 2 800 

d) Redusere saldering barnevern      kr 1 094 

 

6. Driftstilskuddet til Vinderen seniorsenter fastsettes til 1,170 mill. kroner justert med 

prisvekst, men ekskl. husleie som dekkes direkte av bydelen. Husleien for 2014 er  

kr. 620 000. 

7. Driftstilskudd til Vestre Aker frivillighetssentral fastsettes til kr 290.000. 

8. Til frivillige tiltak avsettes kr. 120 000 generelt som er tilsvarende budsjett 2013 

9. Det iverksettes produktivitetstiltak i alle enheter i forbindelse med nedtak av 30 årsverk fra 

01.09.2014. For å redusere risikoen for et svekket tjenestetilbud skal det gjennomføres prosesser 

i alle enheter for å sikre en effektiv og målrettet drift. Prosessene har som hovedmål å øke 

produktiviteten med minst 15 % for å frigjøre ressurser. Prosessene skal avsluttes innen 

01.06.2013 

10. For barnehagene i Sørkedalsveien 150/FO bygget er det inngått en leieavtale på 15 år. Det er kun 

Huseby barnehage i FO bygget som i dag har status som permanent barnehage. Pyramiden og 

Persbråten er midlertidige. Bydelsdirektøren foreslår å avvikle Pyramiden og Persbråten 

barnehage og organisere tilbudet i Sørkedalsveien 150 under Huseby barnehages ledelse og drift 

 

11.     Bydelsutvalget slutter seg til tilleggsinnstillingen fra bydelsdirektøren som er lagt frem  

          som følge av endringer i bystyrets budsjettbehandling. 

 

12. Det Gule Huset” skal opprettholde dagens åpningstider og aktiviteter. 

Bydelsdirektøren finner saldering for kostnadene da de ikke er spesifisert i 

Budsjettforslaget. 
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196/13 Bjørnveien 109 - Oppstart av planarbeid 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 65/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 196/13 

 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen har behandlet saken i møte 02.12.2013 sak 

65/13 

 

 

Møtebehandling 

 

Høyre fremmet følgende forslag: 

 

Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslaget til tilføyelse om idrett i dagens regulering for 

tomten. Vestre Aker bydelsutvalg finner det imidlertid beklagelig at dette begrepet ikke ble 

lagt inn fra begynnelsen av da det var foreslått av flere hver gang saken var til høring, for det 

ville spart alle for en unødvendig ny runde om reguleringsbestemmelsene for tomten. 

 

Spesielt er dette beklagelig da vi er tilsendt to brev fra Undervisningsetaten om endringer av 

skolegrensene for flere av barneskolene i de vestlige bydelene, som understreker det store 

behovet det er for at ny skole på denne tomten etableres så fort som mulig. Bydelsutvalget 

forutsetter derfor at alle etater nå prioriterer denne skolen slik at den kan etableres så fort som 

mulig. 

 

Votering 

 

Høyres forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak  

 

Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslaget til tilføyelse om idrett i dagens regulering for 

tomten. Vestre Aker bydelsutvalg finner det imidlertid beklagelig at dette begrepet ikke ble 

lagt inn fra begynnelsen av da det var foreslått av flere hver gang saken var til høring, for det 

ville spart alle for en unødvendig ny runde om reguleringsbestemmelsene for tomten. 

 

Spesielt er dette beklagelig da vi er tilsendt to brev fra Undervisningsetaten om endringer av 

skolegrensene for flere av barneskolene i de vestlige bydelene, som understreker det store 

behovet det er for at ny skole på denne tomten etableres så fort som mulig. Bydelsutvalget 

forutsetter derfor at alle etater nå prioriterer denne skolen slik at den kan etableres så fort som 

mulig. 

 

Møtebehandling 

Venstre fremmet følgende tillegg til Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens forslag: 

 

Bydelsutvalget mener at man ikke nødvendigvis skal bygge en underjordisk hall, men at det 

er viktig med fleksibilitet i reguleringsplanen slik at dette er en mulighet. 
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Votering 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens forslag med Venstres tillegg ble enstemmig 

vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslaget til tilføyelse om idrett i dagens regulering for 

tomten. Vestre Aker bydelsutvalg finner det imidlertid beklagelig at dette begrepet ikke ble 

lagt inn fra begynnelsen av da det var foreslått av flere hver gang saken var til høring, for det 

ville spart alle for en unødvendig ny runde om reguleringsbestemmelsene for tomten. 

 

Spesielt er dette beklagelig da vi er tilsendt to brev fra Undervisningsetaten om endringer av 

skolegrensene for flere av barneskolene i de vestlige bydelene, som understreker det store 

behovet det er for at ny skole på denne tomten etableres så fort som mulig. Bydelsutvalget 

forutsetter derfor at alle etater nå prioriterer denne skolen slik at den kan etableres så fort som 

mulig. 

 

Bydelsutvalget mener at man ikke nødvendigvis skal bygge en underjordisk hall, men at det 

er viktig med fleksibilitet i reguleringsplanen slik at dette er en mulighet. 
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197/13 Vassfaret 1-16, Gaupefaret 2-23 - varsel om oppstart av planarbeid 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 66/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 197/13 

 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen har behandlet saken i møte 02.12.2013 sak 

66/13 

 

 

Møtebehandling 

 

Høyre fremmet følgende forslag: 

 

Vestre Aker bydelsutvalg er meget glad for at denne saken nå snart kan ferdigbehandles slik 

at Reguleringsplanen blir i henhold til Bystyrets vedtak, som er mange år gammelt. 

 

Det er alltid beklagelig når slike reguleringsplaner tar så lang tid å ferdigstille etter vedtak i 

Bystyret da det kan skape usikkerhet i forhold til faren for omkamp. 

 

Votering 

 

Høyres forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

 

Vestre Aker bydelsutvalg er meget glad for at denne saken nå snart kan ferdigbehandles slik 

at Reguleringsplanen blir i henhold til Bystyrets vedtak, som er mange år gammelt. 

 

Det er alltid beklagelig når slike reguleringsplaner tar så lang tid å ferdigstille etter vedtak i 

Bystyret da det kan skape usikkerhet i forhold til faren for omkamp. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg er meget glad for at denne saken nå snart kan ferdigbehandles slik 

at Reguleringsplanen blir i henhold til Bystyrets vedtak, som er mange år gammelt. 

 

Det er alltid beklagelig når slike reguleringsplaner tar så lang tid å ferdigstille etter vedtak i 

Bystyret da det kan skape usikkerhet i forhold til faren for omkamp. 
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198/13 Vækerøveien 195 B, Austliveien 1, 2 og 4 - Røa torg - Planforslag til 

offentlig ettersyn - Detaljregulering 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 67/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 198/13 

 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen har behandlet saken i møte 02.12.2013 sak 

67/13 

 

 

Møtebehandling 

Høyre fremmet følgende forslag: 

 

BU anser at Forslagsstillers forslag er mer i tråd med bydelens ønsker for utvikling av dette 

området. I PBEs alternativ vises det til at planen for Bymessig fortetting på Røa ikke skulle 

inneholde handelssentre under bakken, men forretninger som henvender seg til Vækerøveien 

som handlegate med et tilnærmet yrende liv, og samtidig påviser etaten at utbyggingen av 

Røa Senter har medført at mye av handlemønsteret har blitt overført til Røa Senter og tappet 

de andre områdene. BU vil i den forbindelse minne Plan- og bygningsetaten om at det var 

etaten selv som godkjente planene for dagens utbygging av Røa Senter til tross for 

bydelsutvalgets protester, for vi ønsket å være tro mot Reguleringsplanens intensjoner, noe 

som overhodet ikke ble tatt hensyn til. Vestre Aker BU finner det derfor fordelaktig at med 

Forslagstillers plan vil det igjen kunne skapes balanse mellom de to områdene sør og nord for 

Griniveien og det i seg selv vil skape liv til Vækerøveien da det vil medføre vesentlig bedre 

varetilbud for hele bydelens vestligste del. Vestre Aker bydelsutvalg støtter derfor 

Forslagsstillers plan for handel både under og over bakken, og regner med at 

Samferdselsetatens krav til en tinglyst erklæring om at Kommunen ikke stilles ansvarlig for 

eventuelle skader et slikt anlegg kan medføre på Austliveien. 

 

BU anser at det med dagens trafikk er problematisk med den store utbyggingen hele 

Reguleringsplanen for Røa – bymessig fortetting medfører FØR Røa-tunellen er etablert, men 

da dette argumentet i sin tid ble hevdet fra bydelsutvalgets side, fant ikke Oslo Bystyre det å 

være tungtveiende grunner nok til å frafalle ønske om en fortetting ved trafikk knutepunktet 

Røa. Samtidig har Oslo Bystyre vært medpådriver til Bydelsutvalget for å få realisert denne 

tunnelen og vedtatt flere ganger at den skal bygges, og den er derfor lagt inn i Oslopakke 3, 

der vedtaket er at byggingen av Røa-tunnelen skal starte i 2016. Planprosessen er i full gang 

for Røa- tunnelen med samme siktemål; den skal påbegynnes i 2016! Vestre Aker 

bydelsutvalg mener derfor at PBEs argumenter mot en så stor utbygging på Planforslagets 

areal derfor er lite relevant, men samtidig mener Bydelsutvalget at nettopp derfor må det 

etableres tilstrekkelig med parkeringsplasser og at maksimumstallene må benyttes, ikke 

minimums som etaten foreslår. Det bør også vurderes om ikke det bør anlegges nok 

parkeringsplasser til å dekke et visst behov for såkalt Innfartsparkering, noe som vil styrke 

bruken av kollektivtrafikken fra Røa. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg anser at Forslagsstillers planforslag med 70 leiligheter, se s 12 av 

20, ikke 80 som etaten har lagt til grunn i sin oversendelse, er et akseptabelt antall og vil 

derfor støtte Forslagstillers plan også på dette området. 
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Hva gjelder høydebegrensningene PBE ønsker å legge til grunn, er BU også uenig i det da 

nettopp økt handelsareal under jorden og større høyder på bygningene syd for Austliveien gir 

et stort og åpent torg til glede for bydelens beboere. Selv dagens inneklemte torg har i alle år 

vært en viktig møteplass for beboerne, og et enda større og meget lysere torg vil derfor 

utvilsomt være meget gunstig. 

 

En videre utbygging og utvidelse av Samfunnshus Vest kommer også til å bli et kjærkomment 

tilbud for alle beboerne i de vestlige bydelene, og ikke minst vil det medføre vesentlig bedre 

kulturtilbud for alle aldersgrupper, noe som er helt påkrevet nå etter Bystyret meget 

beklagelig har avslått planene for en kulturskole i samarbeid med Røa Menighet på tomten 

der barnehagen skal bygges. 

 

Konklusjon: Vestre Aker bydelsutvalg støtter Forslagsstillers Plan for området, og er helt 

uenig i PBEs forslag. 

 

Votering 

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

 

BU anser at Forslagsstillers forslag er mer i tråd med bydelens ønsker for utvikling av dette 

området. I PBEs alternativ vises det til at planen for Bymessig fortetting på Røa ikke skulle 

inneholde handelssentre under bakken, men forretninger som henvender seg til Vækerøveien 

som handlegate med et tilnærmet yrende liv, og samtidig påviser etaten at utbyggingen av 

Røa Senter har medført at mye av handlemønsteret har blitt overført til Røa Senter og tappet 

de andre områdene. BU vil i den forbindelse minne Plan- og bygningsetaten om at det var 

etaten selv som godkjente planene for dagens utbygging av Røa Senter til tross for 

bydelsutvalgets protester, for vi ønsket å være tro mot Reguleringsplanens intensjoner, noe 

som overhodet ikke ble tatt hensyn til. Vestre Aker BU finner det derfor fordelaktig at med 

Forslagstillers plan vil det igjen kunne skapes balanse mellom de to områdene sør og nord for 

Griniveien og det i seg selv vil skape liv til Vækerøveien da det vil medføre vesentlig bedre 

varetilbud for hele bydelens vestligste del. Vestre Aker bydelsutvalg støtter derfor 

Forslagsstillers plan for handel både under og over bakken, og regner med at 

Samferdselsetatens krav til en tinglyst erklæring om at Kommunen ikke stilles ansvarlig for 

eventuelle skader et slikt anlegg kan medføre på Austliveien. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg anser at det med dagens trafikk er problematisk med den store 

utbyggingen hele Reguleringsplanen for Røa – bymessig fortetting medfører FØR Røa-

tunellen er etablert, men da dette argumentet i sin tid ble hevdet fra bydelsutvalgets side, fant 

ikke Oslo Bystyre det å være tungtveiende grunner nok til å frafalle ønske om en fortetting 

ved trafikk knutepunktet Røa. Samtidig har Oslo Bystyre vært medpådriver til Bydelsutvalget 

for å få realisert denne tunnelen og vedtatt flere ganger at den skal bygges, og den er derfor 

lagt inn i Oslopakke 3, der vedtaket er at byggingen av Røa-tunnelen skal starte i 2016. 

Planprosessen er i full gang for Røa- tunnelen med samme siktemål; den skal påbegynnes i 

2016! Vestre Aker bydelsutvalg mener derfor at PBEs argumenter mot en så stor utbygging 

på Planforslagets areal derfor er lite relevant, men samtidig mener Bydelsutvalget at nettopp 

derfor må det etableres tilstrekkelig med parkeringsplasser og at maksimumstallene må 

benyttes, ikke minimums som etaten foreslår. Det bør også vurderes om ikke det bør anlegges 
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nok parkeringsplasser til å dekke et visst behov for såkalt Innfartsparkering, noe som vil 

styrke bruken av kollektivtrafikken fra Røa. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg anser at Forslagsstillers planforslag med 70 leiligheter, se s 12 av 

20, ikke 80 som etaten har lagt til grunn i sin oversendelse, er et akseptabelt antall og vil 

derfor støtte Forslagstillers plan også på dette området. 

 

Hva gjelder høydebegrensningene PBE ønsker å legge til grunn, er BU også uenig i det da 

nettopp økt handelsareal under jorden og større høyder på bygningene syd for Austliveien gir 

et stort og åpent torg til glede for bydelens beboere. Selv dagens inneklemte torg har i alle år 

vært en viktig møteplass for beboerne, og et enda større og meget lysere torg vil derfor 

utvilsomt være meget gunstig. 

 

En videre utbygging og utvidelse av Samfunnshus Vest kommer også til å bli et kjærkomment 

tilbud for alle beboerne i de vestlige bydelene, og ikke minst vil det medføre vesentlig bedre 

kulturtilbud for alle aldersgrupper, noe som er helt påkrevet nå etter Bystyret meget 

beklagelig har avslått planene for en kulturskole i samarbeid med Røa Menighet på tomten 

der barnehagen skal bygges. 

 

Konklusjon: Vestre Aker bydelsutvalg støtter Forslagsstillers Plan for området, og er helt 

uenig i PBEs forslag. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

BU anser at Forslagsstillers forslag er mer i tråd med bydelens ønsker for utvikling av dette 

området. I PBEs alternativ vises det til at planen for Bymessig fortetting på Røa ikke skulle 

inneholde handelssentre under bakken, men forretninger som henvender seg til Vækerøveien 

som handlegate med et tilnærmet yrende liv, og samtidig påviser etaten at utbyggingen av 

Røa Senter har medført at mye av handlemønsteret har blitt overført til Røa Senter og tappet 

de andre områdene. BU vil i den forbindelse minne Plan- og bygningsetaten om at det var 

etaten selv som godkjente planene for dagens utbygging av Røa Senter til tross for 

bydelsutvalgets protester, for vi ønsket å være tro mot Reguleringsplanens intensjoner, noe 

som overhodet ikke ble tatt hensyn til. Vestre Aker BU finner det derfor fordelaktig at med 

Forslagstillers plan vil det igjen kunne skapes balanse mellom de to områdene sør og nord for 

Griniveien og det i seg selv vil skape liv til Vækerøveien da det vil medføre vesentlig bedre 

varetilbud for hele bydelens vestligste del. Vestre Aker bydelsutvalg støtter derfor 

Forslagsstillers plan for handel både under og over bakken, og regner med at 

Samferdselsetatens krav til en tinglyst erklæring om at Kommunen ikke stilles ansvarlig for 

eventuelle skader et slikt anlegg kan medføre på Austliveien. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg anser at det med dagens trafikk er problematisk med den store 

utbyggingen hele Reguleringsplanen for Røa – bymessig fortetting medfører FØR Røa-

tunellen er etablert, men da dette argumentet i sin tid ble hevdet fra bydelsutvalgets side, fant 

ikke Oslo Bystyre det å være tungtveiende grunner nok til å frafalle ønske om en fortetting 

ved trafikk knutepunktet Røa. Samtidig har Oslo Bystyre vært medpådriver til Bydelsutvalget 

for å få realisert denne tunnelen og vedtatt flere ganger at den skal bygges, og den er derfor 
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lagt inn i Oslopakke 3, der vedtaket er at byggingen av Røa-tunnelen skal starte i 2016. 

Planprosessen er i full gang for Røa- tunnelen med samme siktemål; den skal påbegynnes i 

2016! Vestre Aker bydelsutvalg mener derfor at PBEs argumenter mot en så stor utbygging 

på Planforslagets areal derfor er lite relevant, men samtidig mener Bydelsutvalget at nettopp 

derfor må det etableres tilstrekkelig med parkeringsplasser og at maksimumstallene må 

benyttes, ikke minimums som etaten foreslår. Det bør også vurderes om ikke det bør anlegges 

nok parkeringsplasser til å dekke et visst behov for såkalt Innfartsparkering, noe som vil 

styrke bruken av kollektivtrafikken fra Røa. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg anser at Forslagsstillers planforslag med 70 leiligheter, se s 12 av 

20, ikke 80 som etaten har lagt til grunn i sin oversendelse, er et akseptabelt antall og vil 

derfor støtte Forslagstillers plan også på dette området. 

 

Hva gjelder høydebegrensningene PBE ønsker å legge til grunn, er BU også uenig i det da 

nettopp økt handelsareal under jorden og større høyder på bygningene syd for Austliveien gir 

et stort og åpent torg til glede for bydelens beboere. Selv dagens inneklemte torg har i alle år 

vært en viktig møteplass for beboerne, og et enda større og meget lysere torg vil derfor 

utvilsomt være meget gunstig. 

 

En videre utbygging og utvidelse av Samfunnshus Vest kommer også til å bli et kjærkomment 

tilbud for alle beboerne i de vestlige bydelene, og ikke minst vil det medføre vesentlig bedre 

kulturtilbud for alle aldersgrupper, noe som er helt påkrevet nå etter Bystyret meget 

beklagelig har avslått planene for en kulturskole i samarbeid med Røa Menighet på tomten 

der barnehagen skal bygges. 

 

Konklusjon: Vestre Aker bydelsutvalg støtter Forslagsstillers Plan for området, og er helt 

uenig i PBEs forslag. 
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199/13 Diakonhjemmet østre del - Kunngjøring om igangsetting av 

reguleringsarbeid 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 68/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 199/13 

 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen har behandlet saken i møte 02.12.2013 sak 

68/13 

 

 

Møtebehandling 

 

Høyre og Venstre fremmet følgende felles forslag: 
 
Vestre Aker bydelsutvalg finner forslaget fra Diakonhjemmets Stiftelse spennende da det 

inneholder forslag som kan være til stor nytte og gled for mange av bydelens nåværende og 

kommende beboere. Bydelsutvalget finner imidlertid at forslaget om høyder opp til 12 etasjer 

er langt over tålegrensen for en utbygging så nær store boligområder, og foreslår derfor 

høydebegrensninger som i Reguleringsvedtaket for Røa – bymessig fortetting. Spesielt vil 

høyder på 12 etasjer kunne medføre skyggelegging av villabebyggelsen i de aller nærmeste 

områdene, spesielt på østsiden av Slemdalsveien der store deler av området består av vernet 

bebyggelse med klare begrensninger for endring.  

 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at det bør være differensierte høyder på utbyggingsarealene 

og at de største høydene legges på områdets flateste del. Det blir derfor helt nødvendig å 

utarbeide soldiagram som viser hvordan solen vil falle i løpet av hele året, ikke bare for et par 

måneder, og ta stort hensyn i utbyggingen til de funnene soldiagrammene vil vise.  

 

Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslaget om at det etableres en felles stasjon for dagens 

stasjoner på Frøen og Steinerud som er tilrettelagt for funksjonshemmede, da en slik 

tilretteleggelse er umulig på disse stasjonene. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at det grønne preget området har i dag i størst mulig grad 

ivaretas. 

 

Votering 

Høyre og Venstres felles forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

 

Vestre Aker bydelsutvalg finner forslaget fra Diakonhjemmets Stiftelse spennende da det 

inneholder forslag som kan være til stor nytte og gled for mange av bydelens nåværende og 

kommende beboere. Bydelsutvalget finner imidlertid at forslaget om høyder opp til 12 etasjer 

er langt over tålegrensen for en utbygging så nær store boligområder, og foreslår derfor 

høydebegrensninger som i Reguleringsvedtaket for Røa – bymessig fortetting. Spesielt vil 
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høyder på 12 etasjer kunne medføre skyggelegging av villabebyggelsen i de aller nærmeste 

områdene, spesielt på østsiden av Slemdalsveien der store deler av området består av vernet 

bebyggelse med klare begrensninger for endring.  

 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at det bør være differensierte høyder på utbyggingsarealene 

og at de største høydene legges på områdets flateste del. Det blir derfor helt nødvendig å 

utarbeide soldiagram som viser hvordan solen vil falle i løpet av hele året, ikke bare for et par 

måneder, og ta stort hensyn i utbyggingen til de funnene soldiagrammene vil vise.  

 

Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslaget om at det etableres en felles stasjon for dagens 

stasjoner på Frøen og Steinerud som er tilrettelagt for funksjonshemmede, da en slik 

tilretteleggelse er umulig på disse stasjonene. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at det grønne preget området har i dag i størst mulig grad 

ivaretas. 

 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

 

Vestre Aker bydelsutvalg finner forslaget fra Diakonhjemmets Stiftelse spennende da det 

inneholder forslag som kan være til stor nytte og gled for mange av bydelens nåværende og 

kommende beboere. Bydelsutvalget finner imidlertid at forslaget om høyder opp til 12 etasjer 

er langt over tålegrensen for en utbygging så nær store boligområder, og foreslår derfor 

høydebegrensninger som i Reguleringsvedtaket for Røa – bymessig fortetting. Spesielt vil 

høyder på 12 etasjer kunne medføre skyggelegging av villabebyggelsen i de aller nærmeste 

områdene, spesielt på østsiden av Slemdalsveien der store deler av området består av vernet 

bebyggelse med klare begrensninger for endring.  

 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at det bør være differensierte høyder på utbyggingsarealene 

og at de største høydene legges på områdets flateste del. Det blir derfor helt nødvendig å 

utarbeide soldiagram som viser hvordan solen vil falle i løpet av hele året, ikke bare for et par 

måneder, og ta stort hensyn i utbyggingen til de funnene soldiagrammene vil vise.  

 

Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslaget om at det etableres en felles stasjon for dagens 

stasjoner på Frøen og Steinerud som er tilrettelagt for funksjonshemmede, da en slik 

tilretteleggelse er umulig på disse stasjonene. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at det grønne preget området har i dag i størst mulig grad 

ivaretas. 
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200/13 Status på gang- og sykkelvei/utvidet veiskulder for Sørkedalsveien 

fra Peder Ankers plass til Skansebakken 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 69/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 200/13 

 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen har behandlet saken i møte 02.12.2013 sak 

69/13 

 

 

Møtebehandling 

 

Høyre fremmet følgende tilleggsforslag: 

 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at kommunen nå må prioritere denne veistrekningen i sitt 

arbeid med å skille de myke og harde trafikantene, for de meget trafikkfarlige forholdene er 

blitt klart forverret etter vi sendte inn bydelens Høringssvar på saken i februar 2011, se 

vedlegg. Spesielt er dette blitt betydelig forverret i driftssesongen for Wyller-

/Tryvannanlegget etter det er utvidet, en utvidelse vi finner meget gledelig, men ikke desto 

mindre har det også negative konsekvenser for trafikksikkerheten i Sørkedalsveien da 

pigging, sykling og rulleskibruk er blitt en nærmest helårs virksomhet. Og for gående er det 

livsfarlig å benytte veien da det ikke finnes fortau langs hele strekningen og veibanen er 

meget smal. 

 

Votering 

 

Bydelsdirektørens forslag med Høyres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

 

Vestre Aker bydelsutvalg ber Bymiljøetaten om en redegjørelse for hva som til nå er gjort 

vedrørende gang og sykkelvei i Sørkedalsveien fra Peder Ankers plass til Skansebakken. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at kommunen nå må prioritere denne veistrekningen i sitt 

arbeid med å skille de myke og harde trafikantene, for de meget trafikkfarlige forholdene er 

blitt klart forverret etter vi sendte inn bydelens Høringssvar på saken i februar 2011, se 

vedlegg. Spesielt er dette blitt betydelig forverret i driftssesongen for Wyller-

/Tryvannanlegget etter det er utvidet, en utvidelse vi finner meget gledelig, men ikke desto 

mindre har det også negative konsekvenser for trafikksikkerheten i Sørkedalsveien da 

pigging, sykling og rulleskibruk er blitt en nærmest helårs virksomhet. Og for gående er det 

livsfarlig å benytte veien da det ikke finnes fortau langs hele strekningen og veibanen er 

meget smal. 
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Møtebehandling 

Høyre fremmet følgende tilleggsforslag: 

Vestre Aker bydelsutvalg vil også minne etaten om at en av betingelsene fra 

Miljødepartementet til oppstartstillatelsen, var at det skulle utarbeides minst to alternativer der 

utvidet veibane var et av dem. 

 

Votering 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens forslag med Høyres tilleggsforslag ble 

enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg ber Bymiljøetaten om en redegjørelse for hva som til nå er gjort 

vedrørende gang og sykkelvei i Sørkedalsveien fra Peder Ankers plass til Skansebakken. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at kommunen nå må prioritere denne veistrekningen i sitt 

arbeid med å skille de myke og harde trafikantene, for de meget trafikkfarlige forholdene er 

blitt klart forverret etter vi sendte inn bydelens Høringssvar på saken i februar 2011, se 

vedlegg. Spesielt er dette blitt betydelig forverret i driftssesongen for Wyller-

/Tryvannanlegget etter det er utvidet, en utvidelse vi finner meget gledelig, men ikke desto 

mindre har det også negative konsekvenser for trafikksikkerheten i Sørkedalsveien da 

pigging, sykling og rulleskibruk er blitt en nærmest helårs virksomhet. Og for gående er det 

livsfarlig å benytte veien da det ikke finnes fortau langs hele strekningen og veibanen er 

meget smal. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg vil også minne etaten om at en av betingelsene fra 

Miljødepartementet til oppstartstillatelsen, var at det skulle utarbeides minst to alternativer der 

utvidet veibane var et av dem. 
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201/13 Navneendring - del av Austliveien til Tore Hals Mejdells vei 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 05.12.2013 49/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 201/13 

 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen har behandlet saken i møte 05.12.2013 sak 49/13 

 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 5.12.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar kopi av brev om effektuering av vedtak om navneendring av del av 

Austliveien til Tore Hals Mejdells vei til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar kopi av brev om effektuering av vedtak om navneendring av del av 

Austliveien til Tore Hals Mejdells vei til orientering. 
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202/13 Tilsyn ved Blåklokka dagsenter 14. november 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Helse- og sosialkomiteen 05.12.2013 50/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 202/13 

 

 

Helse- og sosialkomiteen har behandlet saken i møte 05.12.2013 sak 50/13 

 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Helse- og sosialkomiteen behandlet saken i møte 5.12.2013 og innstiller overfor 

bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for uanmeldt tilsyn ved Blåklokka dagsenter 14. november 

2013 til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for uanmeldt tilsyn ved Blåklokka dagsenter 14. november 

2013 til orientering. 
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203/13 Tilsyn ved Aktivitetssenteret 5. juni 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Helse- og sosialkomiteen 05.12.2013 51/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 203/13 

 

 

Helse- og sosialkomiteen har behandlet saken i møte 05.12.2013 sak 51/13 

 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Helse- og sosialkomiteen behandlet saken i møte 5.12.2013 og innstiller overfor 

bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra anmeldt tilsyn ved Aktivitetssenteret 5. juni 2013 til 

orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra anmeldt tilsyn ved Aktivitetssenteret 5. juni 2013 til 

orientering 
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204/13 Tilsyn ved Aktivitetssenteret 7. november 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Helse- og sosialkomiteen 05.12.2013 52/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 204/13 

 

 

Helse- og sosialkomiteen har behandlet saken i møte 05.12.2013 sak 52/13 

 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Helse- og sosialkomiteen behandlet saken i møte 5.12.2013 og innstiller overfor 

bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for uanmeldt tilsyn ved Aktivitetssenteret 7. november 2013 

til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for uanmeldt tilsyn ved Aktivitetssenteret 7. november 2013 

til orientering. 
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205/13 Status barnehageplasser 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 05.12.2013 46/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 205/13 

 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen har behandlet saken i møte 05.12.2013 sak 46/13 

 

 

Møtebehandling 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen fremmet følgende tillegg til bydelsdirektørens forslag: 

 

Det er meget beklagelig at det er 65 barn uten plass pr. 22.11.2013. 

 

Bydelen har mistet 103 storebarnsplasser og 51 småbarnsplasser. Etter prognosen i Årsplan 

for Bydel Vestre Aker 2013 skal det være redusert behov for barnehageplasser i perioden 

2014-2015. Dette gjelder ca. 100 plasser. Man kan bare håpe at prognosen er riktig. 

 

Holmenveien/Ekelyveien skal være ferdigstilt 2. kvartal 2015 og det er avgjørende at denne 

barnehagen ikke blir forsinket. Barn-, ungdom- og kulturkomiteen ser med uro på tilgangen 

på nye barnehageplasser. Søking etter nye barnehagetomter bør prioriteres med sikte på 

ferdigstillelse fra ca. 2017. 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag med komiteens tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 5.12.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar status barnehager til orientering. 

 

Bydelen har mistet 103 storebarnsplasser og 51 småbarnsplasser. Etter prognosen i Årsplan 

for Bydel Vestre Aker 2013 skal det være redusert behov for barnehageplasser i perioden 

2014-2015. Dette gjelder ca. 100 plasser. Man kan bare håpe at prognosen er riktig. 

 

Holmenveien/Ekelyveien skal være ferdigstilt 2. kvartal 2015 og det er avgjørende at denne 

barnehagen ikke blir forsinket. Barn-, ungdom- og kulturkomiteen ser med uro på tilgangen 

på nye barnehageplasser. Søking etter nye barnehagetomter bør prioriteres med sikte på 

ferdigstillelse fra ca. 2017. 

 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar status barnehager til orientering. 
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Bydelen har mistet 103 storebarnsplasser og 51 småbarnsplasser. Etter prognosen i Årsplan 

for Bydel Vestre Aker 2013 skal det være redusert behov for barnehageplasser i perioden 

2014-2015. Dette gjelder ca. 100 plasser. Man kan bare håpe at prognosen er riktig. 

 

Holmenveien/Ekelyveien skal være ferdigstilt 2. kvartal 2015 og det er avgjørende at denne 

barnehagen ikke blir forsinket. Barn-, ungdom- og kulturkomiteen ser med uro på tilgangen 

på nye barnehageplasser. Søking etter nye barnehagetomter bør prioriteres med sikte på 

ferdigstillelse fra ca. 2017. 
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206/13 Oppsummering fra Oslobarnehagens brukerundersøkelse i Bydel 

Vestre Aker 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 05.12.2013 47/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 206/13 

 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen har behandlet saken i møte 05.12.2013 sak 47/13 

 

 

Møtebehandling 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen fremmet følgende tillegg til bydelsdirektørens forslag: 

 

Brukerundersøkelsen for barnehagene i Bydel Vestre Aker 2013 er meget bra og et 

gjennomsnitt på 5,2 er strålende. 

 

Det merkes at Hov, Landingsveien, Vestjordet og Hamborg barnehager har Redusert 

tilfredshet i Alt. Disse barnehagene er sammenslåtte sammen med Meklenborg og Orebakken 

som har økt Tilfredshet i ALT. Bydelsutvalget registrerer at bydelen mener at «flere av 

forholdene som er kommentert ikke medfører riktighet og ikke direkte sammenheng med 

redusert styrerstilling,» og at bydelen har innkalt til møte med foreldrerepresentantene fra alle 

6 barnehagene. Det må likevel tas alvorlig at et mindretall av foreldregruppen mener at 

bydelen må øke styrerressursene til 100 % styrer pr. barnehage for å sikre en god kvalitet på 

tilbudet til barna. 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag med komiteens tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 5.12.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar redegjørelsen om brukerundersøkelsen i barnehagene til orientering. 

 

Brukerundersøkelsen for barnehagene i Bydel Vestre Aker 2013 er meget bra og et 

gjennomsnitt på 5,2 er strålende. 

 

Det merkes at Hov, Landingsveien, Vestjordet og Hamborg barnehager har Redusert 

tilfredshet i Alt. Disse barnehagene er sammenslåtte sammen med Meklenborg og Orebakken 

som har økt Tilfredshet i ALT. Bydelsutvalget registrerer at bydelen mener at «flere av 

forholdene som er kommentert ikke medfører riktighet og ikke direkte sammenheng med 

redusert styrerstilling,» og at bydelen har innkalt til møte med foreldrerepresentantene fra alle 

6 barnehagene. Det må likevel tas alvorlig at et mindretall av foreldregruppen mener at 

bydelen må øke styrerressursene til 100 % styrer pr. barnehage for å sikre en god kvalitet på 

tilbudet til barna. 

 

 

Møtebehandling 
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Votering 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar redegjørelsen om brukerundersøkelsen i barnehagene til orientering. 

 

Brukerundersøkelsen for barnehagene i Bydel Vestre Aker 2013 er meget bra og et 

gjennomsnitt på 5,2 er strålende. 

 

Det merkes at Hov, Landingsveien, Vestjordet og Hamborg barnehager har Redusert 

tilfredshet i Alt. Disse barnehagene er sammenslåtte sammen med Meklenborg og Orebakken 

som har økt Tilfredshet i ALT. Bydelsutvalget registrerer at bydelen mener at «flere av 

forholdene som er kommentert ikke medfører riktighet og ikke direkte sammenheng med 

redusert styrerstilling,» og at bydelen har innkalt til møte med foreldrerepresentantene fra alle 

6 barnehagene. Det må likevel tas alvorlig at et mindretall av foreldregruppen mener at 

bydelen må øke styrerressursene til 100 % styrer pr. barnehage for å sikre en god kvalitet på 

tilbudet til barna. 
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207/13 Kjøp av ytterligere 5 elektriske biler til bydelen 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 207/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Bydelen går til innkjøp av 5 elektriske biler. 

2. Innkjøpet finansieres ved intern låneordning med rentefritt lån over 6 år. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

1. Bydelen går til innkjøp av 5 elektriske biler. 

2. Innkjøpet finansieres ved intern låneordning med rentefritt lån over 6 år. 
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208/13 Oppnevning av medlemmer og varamedlemmer til driftsstyre ved 

bydelens skoler 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 208/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

Ved følgende skoler utløper funksjonstiden for representantene 31.12.2013: 

 

Bogstad skole 

1 representant etter Arild Gjervan (H) 

1 representant etter Beate Holland (F) 

1 representant etter Sigurd Gulestøl (A)) 

1 vararepresentant etter Ida Helene Tschudi Heileman (H) 

1 vararepresentant etter Christian Holmesland (F)  

1 vararepresentant etter Ingrid Losnedal Harlem (A) 

 

Grindbakken skole 

1 representant etter Marianne Blystad (H) 

1 representant etter Siri Bogen (H) 

1 representant etter Olav Nøkling (V) 

1 vararepresentant etter Jane Steenbuch (H) 

1 vararepresentant etter Anita Asdahl Hoff (H) 

1 vararepresentant etter Arne Søiland (V) 

 

Hovseter skole 

1 representant etter Jørgen K. Flood (H)  

1 representant etter Daniela Kjøle Sæterbø (H) 

1 representant etter Marit Getz Wold (A) 

1 vararepresentant etter Jon Magne Nielsen (H) 

1 vararepresentant etter Per Barth Lilje (H) 

1 vararepresentant etter Elisabeth Hegstad (A) 

 

Huseby skole 

1 representant etter Jon Magne Nielsen (H) 

1 representant etter Jane Steenbuch (H) 

1 representant etter Ingrid Harlem Losnedahl  (A) 

1 vararepresentant etter Finn-Yngve (Jojo) Engnæs (H) 

1vararepresentant etter Gunnar Næsmoen (H) 

1 vararepresentant etter Sigurd Gulestøl (A) 

 

Midtstuen skole 

1 representant etter Ingrid Nyhus (H) 

1 representant etter Ida Helene Tschudi Heileman (H) 

1 representant etter Elin Bashevkin (V) 

1 vararepresentant etter Anne Naper Andersen (H) 
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1 vararepresentant etter Ågot Sundelin Johansen (H) 

1 vararepresentant etter Torgeir Ose (V) 

 

Ris skole 

1 representant etter Lars Madsen (H) 

1 representant etter Johan Cappelen (H) 

1 vararepresentant etter Daniela Kjøle Sæterbø (H) 

1 vararepresentant etter Ingeborg Tryti (H) 

 

Slemdal skole 

1 representant etter Jenny Clemet von Tetzschner (H) 

1 vararepresentant etter Siri Bogen (H) 

1 vararepresentant etter Elisabeth Madsen (H) 

 

Svendstuen skole  

1 representant etter Lars Madsen (H) 

1 representant etter Anne Naper Andersen (H) 

1 vararepresentant etter Christine Claudi (H) 

1 vararepresentant etter Tove Ore (H) 

1 vararepresentant etter Anne Hollerud (V) 

 

Sørkedalen skole 

1 representant etter Jon Magne Nielsen (H) 

1representant etter Asbjørn Hjertén (F) 

1 representant etter Frank Aubert (A) 

1 vararepresentant etter Elin Horn Galtung (H) 

1 vararepresentant etter Arne Eugen Boysen (F) 

 

Vinderen skole 
1 representant etter Jan Wang-Norderud (H) 

1 representant etter Finn P. Reinholt (V) 

1 representant etter Åse Ryvarden (A) 

1 vararepresentant etter Elisabeth Madsen (H)  

I vararepresentant etter Astrid Charlotte Seeberg (V) 

I vararepresentant etter Yasmin Mujahid (A)  

 

Voksen skole 

1 representant etter Jane Steenbuch (H) 

1representant etter Trond Lind Petersen (H) 

1 representant etter Kirsten Rytter (A) 

1 representant etter Lars Madsen (H) 

1 vararepresentant etter Ebba Jorde (H) 

1 vararepresentant etter Hanne Harlem (A) 

 

Voksentoppen skole 

1 representant etter Gunnar A. Stavnes (H) 

1 representant etter Anne Hollerud (V) 

1 vararepresentant etter Johannes Kaasa(H) 

1 vararepresentant etter Elin Bashevkin(V) 

1 vararepresentant etter Ida Helene Tschudi Heileman (H)  
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Møtebehandling 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Følgende representanter ble foreslått for perioden 1.1.2014 – 31.12.2015: 

 

Bogstad skole 

Representant Arild Gjervan (H) 

Representant Beate Holland (F) 

Representant Yasmin Mujahid (A) 

Vararepresentant Ida Helene Tschudi Heileman (H) 

Vararepresentant Christian Holmesland (F)  

Vararepresentant Ingrid Harlem Losnedahl (A) 

 

Grindbakken skole 

Representant Marianne Blystad (H) 

Representant Siri Bogen (H) 

Representant Trond Boe-Tangen (V) 

Vararepresentant Jane Steenbuch (H) 

Vararepresentant Anita Asdahl Hoff (H) 

Vararepresentant Victoria Marie Bjøro (V) 

 

Hovseter skole 

Representant Lars Asbjørn Hanssen (H)  

Representant Daniela Kjøle Sæterbø (H) 

Representant Marit Getz Wold (A) 

Vararepresentant Jon Magne Nielsen (H) 

Vararepresentant Per Barth Lilje (H) 

Vararepresentant Thomas Largreid (A) 

 

Huseby skole 

Representant Jon Magne Nielsen (H) 

Representant Jane Steenbuch (H) 

Representant Ingrid Harlem Losnedahl (A) 

Vararepresentant Ingrid Nyhus (H) 

Vararepresentant Gunnar Næsmoen (H) 

Vararepresentant Yvonne Wiik(A) 

 

Midtstuen skole 

Representant Ingrid Nyhus (H) 

Representant Ida Helene Tschudi Heileman (H) 

Representant Elin Bashevkin (V) 

Vararepresentant Anne Naper Andersen (H) 

Vararepresentant Ågot Sundelin Johansen (H) 

Vararepresentant Torgeir Ose (V) 
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Ris skole 

Representant Lars Madsen (H) 

Representant Johan Cappelen (H) 

Vararepresentant Daniela Kjøle Sæterbø (H) 

Vararepresentant Ingeborg Tryti (H) 

 

Slemdal skole 

Representant Jenny Clemet von Tetzschner (H) 

Vararepresentant Siri Bogen (H) 

Vararepresentant etter Elisabeth Madsen (H) 

 

Svendstuen skole  

Representant Lars Madsen (H) 

Representant Anne Naper Andersen (H) 

Vararepresentant Christine Claudi (H) 

Vararepresentant Tove Ore (H) 

Vararepresentant Anne Hollerud (V) 

 

Sørkedalen skole 

Representant Elin Horn Galtung (H) 

Representant Asbjørn Hjertén (F) 

Representant Frank Aubert (A) 

Vararepresentant Jon Magne Nielsen(H) 

Vararepresentant Arne Eugen Boysen (F) 

 

Vinderen skole 
Representant Jan Wang-Norderud (H) 

Representant Finn P. Reinholt (V) 

Representant Åse Ryvarden (A) 

Vararepresentant Elisabeth Madsen (H)  

Vararepresentant Astrid Charlotte Seeberg (V) 

Vararepresentant Kristin Veierød (A)  

 

Voksen skole 

Representant Jane Steenbuch (H) 

Representant Trond Lind Petersen (H) 

Representant Kirsten Rytter (A) 

Vararepresentant Lars Madsen (H) 

Vararepresentant Ebba Jorde (H) 

Vararepresentant etter Hanne Harlem (A) 

 

Voksentoppen skole 

Representant Gunnar A. Stavnes (H) 

Representant Anne Hollerud (V) 

Vararepresentant Jon Magne Nielsen (H) 

Vararepresentant Elin Bashevkin(V) 

Vararepresentant Ida Helene Tschudi Heileman (H)  
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209/13 Folkehelsemeldingen - kortversjon 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 70/13 

2 Helse- og sosialkomiteen 05.12.2013 53/13 

3 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 05.12.2013 48/13 

4 Bydelsutvalg 12.12.2013 209/13 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen har behandlet saken i møte 02.12.2013 sak 

70/13 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

 

Vestre Aker bydelsutvalg tar folkehelsemeldingen kortversjon til orientering. 

 

Helse- og sosialkomiteen har behandlet saken i møte 05.12.2013 sak 53/13 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Helse- og sosialkomiteen behandlet saken i møte 5.12.2013 og innstiller overfor 

bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg tar folkehelsemeldingen kortversjon til orientering. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen har behandlet saken i møte 05.12.2013 sak 48/13 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 5.12.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg tar folkehelsemeldingen kortversjon til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Komiteenes forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg tar folkehelsemeldingen kortversjon til orientering. 
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210/13 Ny veileder om lovlighetskontroll etter kommuneloven § 59 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 210/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Vestre Aker bydelsutvalg tar ny veileder om lovlighetskontroll til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg tar ny veileder om lovlighetskontroll til orientering. 
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211/13 Forslag til møteplan for Bydelsutvalget 2014 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 211/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Bydelsutvalget vedtar møteplan for 2014. 

2. Bydelsutvalget delegerer fullmakt til arbeidsutvalget til å behandle hastesaker som 

ikke kan vente til neste bydelsutvalgsmøte i 2014. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

1. Bydelsutvalget vedtar møteplan for 2014. 

2. Bydelsutvalget delegerer fullmakt til arbeidsutvalget til å behandle hastesaker som 

ikke kan vente til neste bydelsutvalgsmøte i 2014. 
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212/13 Status utkvittering av bydelsutvalgets saker 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 212/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Bydelsutvalget tar status utkvitteringer av saker til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar status utkvitteringer av saker til orientering. 
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213/13 Komitereferater til bydelsutvalgets møte 12. desember 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 213/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Protokoll fra Arbeidsutvalgets møte 25. november 2013 

2. Protokoll fra Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens møte 2. desember 2013 

3. Protokoll fra Barn-, ungdom- og kulturkomiteens møte 5. desember 2013 

4. Protokoll fra Helse- og sosialkomiteens møte 5. desember 2013 

5. Protokoll fra Eldrerådets møte 5. desember 2013 

6. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmedes møte 5. desember 2013 

7. Protokoll fra Ungdomsrådets møte 2. desember 2013 

8. Protokoll fra Arbeidsmiljøutvalgets møte 5. desember 2013 

9. protokoll fra Medbestemmelsesutvalgets møte 5. desember 2013 

 

Tas til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

1. Protokoll fra Arbeidsutvalgets møte 25. november 2013 

2. Protokoll fra Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens møte 2. desember 2013 

3. Protokoll fra Barn-, ungdom- og kulturkomiteens møte 5. desember 2013 

4. Protokoll fra Helse- og sosialkomiteens møte 5. desember 2013 

5. Protokoll fra Eldrerådets møte 5. desember 2013 

6. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmedes møte 5. desember 2013 

7. Protokoll fra Ungdomsrådets møte 2. desember 2013 

8. Protokoll fra Arbeidsmiljøutvalgets møte 5. desember 2013 

9. protokoll fra Medbestemmelsesutvalgets møte 5. desember 2013 

 

Tas til orientering. 

 

 

 

  



 

 41  

 

214/13 Informasjonssaker til bydelsutvalgets møte 12. desember 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 214/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Brev fra Bymiljøetaten av 18.11.2013 vedrørende BU-sak 159/13 Svendstuen skole – 

trafikksituasjonen. 

2. Kopi av brev til Bymiljøetaten av 19.11.2013 vedrørende Kanalisering av trafikk 

gjennom Ringerike Gård. 

3. Kopi av brev fra Erik Grimm av 19.11.2013 vedrørende Områderegulering av Fossum, 

Bærum kommune. 

4. E-post fra Kjell Fr. Jacobsen av 20.11.2013 vedrørende Uttalelse vedr. planarbeidet 

for Øvre Smestadvei 1 B. 

5. Kopi av brev fra Utdanningsetaten av 13.11.2013 vedrørende Endring av 

inntaksområder mellom Bjørnsletta, Huseby, Lilleaker og Lysejordet skoler – 

beslutning. 

6. Kopi av brev fra Utdanningsetaten av 14.11.2013 vedrørende Endring av 

inntaksområder mellom Slemdal og Smestad skoler – beslutning. 

7. Brev fra Byrådsavdeling for kunnskap og utdanning av 18.11.2013 vedrørende 

Videresendelse av brev fra Foreldreutvalget for barnehager. 

8. Kopi av brev fra Byrådsavdeling for byutvikling av 2.12.3013 vedrørende Asker 

kommuneplan 2014-2026. Oslo kommunes uttalelse. 

9. Kopi av Notat til bystyrets organer av 19.11.2013 vedrørende Svar på spørsmål fra 

Ivar Johansen (SV) om konkurranseutsetting av bydelstiltak. 

 

Tas til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

1. Brev fra Bymiljøetaten av 18.11.2013 vedrørende BU-sak 159/13 Svendstuen skole – 

trafikksituasjonen. 

2. Kopi av brev til Bymiljøetaten av 19.11.2013 vedrørende Kanalisering av trafikk 

gjennom Ringerike Gård. 

3. Kopi av brev fra Erik Grimm av 19.11.2013 vedrørende Områderegulering av Fossum, 

Bærum kommune. 

4. E-post fra Kjell Fr. Jacobsen av 20.11.2013 vedrørende Uttalelse vedr. planarbeidet 

for Øvre Smestadvei 1 B. 

5. Kopi av brev fra Utdanningsetaten av 13.11.2013 vedrørende Endring av 

inntaksområder mellom Bjørnsletta, Huseby, Lilleaker og Lysejordet skoler – 

beslutning. 
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6. Kopi av brev fra Utdanningsetaten av 14.11.2013 vedrørende Endring av 

inntaksområder mellom Slemdal og Smestad skoler – beslutning. 

7. Brev fra Byrådsavdeling for kunnskap og utdanning av 18.11.2013 vedrørende 

Videresendelse av brev fra Foreldreutvalget for barnehager. 

8. Kopi av brev fra Byrådsavdeling for byutvikling av 2.12.3013 vedrørende Asker 

kommuneplan 2014-2026. Oslo kommunes uttalelse. 

9. Kopi av Notat til bystyrets organer av 19.11.2013 vedrørende Svar på spørsmål fra 

Ivar Johansen (SV) om konkurranseutsetting av bydelstiltak. 

 

Tas til orientering. 
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215/13 Gulleråsen stasjon 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 215/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Viser til BU-sak 135/13 den 5. september om en frivillig løsning med grunneierne om en 

midlertidig stasjon angående Gulleråsen stasjon. 

 

Drøftingene mellom de 9 berørte parter og Ruter/Sporveien pågår og er ikke sluttført. Da 

disse ventes avsluttet i løpet av kort tid avventer Bydelsutvalget å iverksette henvendelsen til 

Bymiljøetaten inntil de er avklart. Vi anser 14 dager dvs. 31. oktober som en rimelig tidsfrist, 

da det gjenstår kun et avsluttende møte mellom berørte parter. Dersom avklaring da ikke 

foreligger, blir dette å betrakte som at frivillig ordning ikke har latt seg gjennomføre og 

Bydelsutvalget opprettholder tidligere forslag om å anmode Bymiljøetaten om å iverksette en 

egen reguleringssak. Dette inkluderer om nødvendig en ekspropriasjon av de berørte 

naboeiendommer til stasjonen. 

 

 

Møtebehandling 

Lars Asbjørn Hanssen (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

Siden saken sist var oppe i BU har Ruter behandlet de foreliggende fakta sammenholdt med 

dialogen de har hatt med partene i saken. På denne bakgrunn har Ruter sendt en statusrapport 

til Byrådsavdeling for miljø og samferdsel (MOS) som er deres oppdragsgiver. Der beskriver 

Ruter mulighetene til å bygge en midlertidig stasjon, hva de tror den vil koste, og de ønskene 

partene har fremsatt. Ruter venter på en tilbakemelding fra MOS før de kan gå videre. Blant 

annet må de ha en sikkerhet for at det finnes penger til dette prosjektet og at det er mulig å 

gjøre det på denne måten som partene har beskrevet. 

 

BU finner det følgelig hensiktsmessig og i tråd med hovedlinjene i strategien for en frivillig 

løsning for å få etablert en midlertidig stasjon på Gulleråsen å avvente svar fra MOS, før neste 

skritt foretas i denne saken. BU vil således følge saken videre. 

 

Ifølge opplysninger fra saksbehandler i MOS beregner de å kunne gi et svar i løpet av neste 

uke. 

 

Votering 

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Siden saken sist var oppe i BU har Ruter behandlet de foreliggende fakta sammenholdt med 

dialogen de har hatt med partene i saken. På denne bakgrunn har Ruter sendt en statusrapport 

til Byrådsavdeling for miljø og samferdsel (MOS) som er deres oppdragsgiver. Der beskriver 

Ruter mulighetene til å bygge en midlertidig stasjon, hva de tror den vil koste, og de ønskene 

partene har fremsatt. Ruter venter på en tilbakemelding fra MOS før de kan gå videre. Blant 
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annet må de ha en sikkerhet for at det finnes penger til dette prosjektet og at det er mulig å 

gjøre det på denne måten som partene har beskrevet. 

 

BU finner det følgelig hensiktsmessig og i tråd med hovedlinjene i strategien for en frivillig 

løsning for å få etablert en midlertidig stasjon på Gulleråsen å avvente svar fra MOS, før neste 

skritt foretas i denne saken. BU vil således følge saken videre. 

 

Ifølge opplysninger fra saksbehandler i MOS beregner de å kunne gi et svar i løpet av neste 

uke. 
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216/13 Røahagan 49 A-F - Vedtak om dekning av sakskostnader 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 216/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Vestre Aker bydelsutvalg tar vedtak om dekning av sakskostnader i Røahagan 49 A-F 

til orientering. 

2. Sakskostnader belastes bydelens budsjett under funksjonsområde 1. 

 

Møtebehandling 

Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag: 

 

Saken utsettes. 

 

Votering 

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Saken utsettes. 
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217/13 Foreløpig orientering om tilsyn Vinderen bo- og servicesenter 19. 

november 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Helse- og sosialkomiteen 05.12.2013 54/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 217/13 

 

 

Helse- og sosialkomiteen har behandlet saken i møte 05.12.2013 sak 54/13 

 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Helse- og sosialkomiteen behandlet saken i møte 5.12.2013 og innstiller overfor 

bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 

19.november.2013 til foreløpig orientering. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 

19.november.2013 til foreløpig orientering. 
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218/13 Søknad om ny skjenkebevilling Tryvannstua 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 218/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen negative merknader til serveringsstedet Tryvannstua, 

Bomveien 50 beliggende i Bydel Vestre Aker. Det anbefales at virksomheten får 

skjenkebevilling med åpningstider inne til kl. 01.00 og ute til kl. 17.00. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen negative merknader til serveringsstedet Tryvannstua, 

Bomveien 50 beliggende i Bydel Vestre Aker. Det anbefales at virksomheten får 

skjenkebevilling med åpningstider inne til kl. 01.00 og ute til kl. 17.00. 
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219/13 Bydelsdirektørens tilleggsinnstilling - budsjett 2014 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 12.12.2013 219/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Øke antall sykehjemsplasser med 8, fra 346 til 354    kr 4 000 

2. Redusere saldering av hjemmesykepleie med 800 timer  kr    600 

3. Redusere saldering av lønnsskrap alle enheter   kr 2 800 

4. Redusere saldering barnevern      kr 1 094 

 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 12.12.2013 og fattet følgende vedtak 

Se sak 195/13 Forslag til Årsplan og budsjett. 

 

 

 

 

Oslo 12.12.2013. 

 

 

 

Elin Horn Galtung (H) 

leder 

 


